
 +Styret for Lofoten Avfallsselskap IKS 
 

 
Møteprotokoll - styremøte    14.06.2018 
 

 
 
Møtet startet kl 12.00 og sluttet kl 14.45. 
I forkant var det befaring av Fjøsdalen miljøstasjon og Leknes miljøstasjon. 
Møtested: I administrasjonen til LAS på Leknes. 
 
Til stede: Kenneth Grav   styreleder 
  Gaute Wahl  nestleder  

Kjersti Delp  styremedlem 
  May Britt Solhaug styremedlem 
  Grethe Isaksen styremedlem 
  Olaf Jensen  styremedlem 
   

Einar Solvang  daglig leder 
  Gjermund Vian driftssjef 
 

  
  Gjermund Vian fikk innvilget permisjon fra kl 13:45. 

 
Godkjenning av innkalling: 
Vedtak: 
Innkallingen ble godkjent. 

 
Godkjenning av sakliste: 
Vedtak: 
Sakslisten ble godkjent.  
 

 
Sak 12/18 Godkjenning av referat fra styremøte 05.04.2018 

Vedtak: 
Referatet ble godkjent. 

 
 
Sak 13/18 Clean Up Lofoten – videre fremover 

Styrets medlemmer var enige om at CUL må videreføres og utvikles. Flere 
muligheter ble diskutert: 
¤ Videreføring av nåværende ordning med organisering og rydding av marint      
    avfall med offentlig tilskudd? 
¤ En mer offentlig håndtering av forsøpling/herreløst avfall? 
¤ Bistå eierkommunene i forurensingssaker som villfyllinger, søppelbål,  
   Forsøpling? 
¤ Proffrydding av marint avfall på utilgjengelige steder etter Svalbard-modell? 
¤ Ivareta tømming av turisttoaletter/avfall? 
 



 
Vedtak: 

1. Clean Up Lofoten (CUL) fortsetter arbeidet med sine kjerneoppgaver i 
en ny 5-årsperiode. 

2. Det gjennomføres planlegging og drøftinger for å avklare og realisere 
nye forretningsområder. 

 
 
Sak 14/18 Revidert selskapsavtale med representantskapets forslag til endringer 
 Selskapsavtalen ble gjennomgått med bakgrunn i representantskapets forslag til 

endringer og eierkommunenes avklaring om utdeling fra selskapets 
næringsaktivitet. 

 Styrets kommentarer til § 8-5: Styret foreslår at valgkomiteen består av 4 
medlemmer og 4 varamedlemmer slik at alle eierkommunene blir representert.  

  
 Kap. 8 Utdeling 
 §17 
 §17-1 Styret foreslår eventuelt utbytte fra resultatet av selskapets næringsdel, 

med bakgrunn i selskapets forpliktelser, planlagte investeringer, og den til 
enhver tid totale økonomiske situasjon (Jfr. Lov om interkommunale selskaper 
§ 29).  

 Vedtak: 
1. Forslaget om endring av antall medlemmer og varamedlemmer i 

valgkomiteen fremlegges for representantskapet. 
 

2. Styrets forslag til utdeling fremlegges for Representantskapet. 
 

3. Etter representantskapets behandling fremlegges revidert selskapsavtale 
for eierkommunene til godkjenning gjennom vedtak i kommunestyrene. 

 
 
Sak15/18 Orienteringer: 

a) Orientering om datasikkerhet v/ IT TEAM: 
Det ble orientert om intern og ekstern datasikkerhet. Kontinuerlig 
sikkerhetsoppdatering mot virus og spam. Programmenes oppførsel overvåkes 
og det sendes alarmer dersom unormale hendelser er i ferd med å inntreffe. 
 

b) Orientering om drift og økonomi hittil i 2018: 
Noe høyere kostnader enn planlagt. Kjører inntil videre restavfall til 
energigjenvinning i Sverige i stedet for Rødskjær. 
Klargjøring for montering av sikt i Haugen primo juli. Kvern ankommer 
samtidig. Igangsettes ultimo juli. 
Vurdere avgrenset sprinkling i sorteringshall. 
Svakt marked på papir nedstrøms. 
Investeringer så langt er på 3,7 mill. Likviditet er god.  
Hovedinntrykket er at det ser greit ut. 



 
c) Protokoll fra representantskapsmøte 12.04.2018: Protokoll tatt til orientering. 

 
d) Avvik og ryddeaksjoner i Haugen: Styreleder og ledelsen orienterte om 

mediefokus på flygeavfall i Haugen. Avviksrapportering og gjennomføring av 
ryddinger. Driftssjef kontaktet også Fylkesmannen om forholdet. Hele området 
ble i løpet av få dager inkl. helg ryddet. Det er gjennomført intern 
gjennomgang og lagt fram forslag til skjerpede rutiner. Disse skal gjennomgås 
med driftspersonellet like over ferien før de blir godkjent av daglig leder. 
Fylkesmannen har fått skriftlig tilbakemelding med dokumentasjon innen gitt 
tidsfrist som var 18.juni.  
Styret ber om at det fremlegges egen sak på første styremøte etter ferien der 
prosedyrene ved flygeavfall vil være tema. 
  

e) Anbud slam: Ledelsen opplyste at anbudskonkurransen på slam vil bli trukket 
grunnet uklarheter i tildelingskriteriene. Ny utlysning gjennomføres. 

 
Sak 16/18 Eventuelt 

1) Marianne Pettersen spurte om status på arbeidet med personvernreglene. 
Daglig leder opplyste at administrasjonen jobbet med dette. 

2) Styreleder foreslo en kombinasjon av strategimøte og befaring av en 
moderne miljøstasjon til høsten. 

 
 
 
 
 
 
Kenneth Grav    Gaute Wahl    Kjersti Delp 
Styreleder     Nestleder    Styremedlem 
 
 
May Britt Solhaug   Bjørnar Hartviksen  
Styremedlem    Varamedlem 
 
 
Grethe Isaksen        Einar Solvang 
Styremedlem         Daglig leder 


